

***For Fidelity Retirement Master Trust, please note:***

**有關富達退休集成信託，請注意：**

- You should consider your own risk tolerance level and financial circumstances before making any investment choices or invest according to the Default Investment Strategy. When, in your selection of funds or the Default Investment Strategy, you are in doubt as to whether a certain fund or the Default Investment Strategy is suitable for you (including whether it is consistent with your investment objectives), you should seek financial and/or professional advice and make investment choices most suitable for you taking into account your circumstances.
- In the event that you do not make any investment choices, please be reminded that your contribution made and/or benefits transferred into the Master Trust will unless otherwise provided in this Principal Brochure be invested in accordance with the Default Investment Strategy which may not necessarily be suitable for you.
- The MPF Conservative Fund under the Fidelity Retirement Master Trust does not guarantee the repayment of capital.
- You should not invest based on this document alone and should read the Principal Brochure of Fidelity Retirement Master Trust (including potential risks involved) for further information, before making any investment decision.
- Fidelity SaveEasy Funds are not savings deposits and involve investment risks and this product may not be suitable for everyone. Investors should also consider factors other than age and review their own investment objectives.
- Investment involves risks. Investors' investment may suffer significant loss.
- 在作出任何投資選擇或根據預設投資策略進行投資前，您應考慮您個人的風險承擔水平及財務狀況。在選擇基金或預設投資策略時，如對某項基金或預設投資策略是否適合（包括是否符合您的投資目標）存有疑問，您應尋求財務及／或專業的意見，並在考慮您的情況後作出最適合您的投資選擇。
- 請謹記，若您並無作出任何投資選擇，除非本主要推銷刊物另有訂明，否則您已作出的供款及／或轉移至集成信託的權益將會根據預設投資策略進行投資，而有關策略不一定適合您。
- 富達退休集成信託的強積金保守基金並不保證償付資本。
- 您不應只依賴本文件的資料作出投資，在作出任何投資決定前，請細閱富達退休集成信託的主要推銷刊物（包括潛在風險）。
- 富達「儲蓄易」基金並非儲蓄存款，且涉及投資風險，此產品可能並非適合所有投資者。除年齡外，投資者亦須考慮其他因素，以及檢討個人的投資目標。
- 投資涉及風險。您的投資有可能大幅虧損。

